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Protokół Nr  7/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 25 września 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
   - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

1)  w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025 – druk A, 

2) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk F, 
3) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk G,  
4) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 – 

druk H, 
5) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

Białogardu – druk J. 
3. Sprawy różne.     
4. Zamknięcie posiedzenia.              

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 800 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Przemysław 

Lis. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  

 
 

Ad 2 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

1)  w sprawie programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025 – druk A, 
Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Komunikacji Społecznej i Promocji Monika Szczensnowicz  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji P.Lis – pytał ile przybyło organizacji pożytku publicznego? 
Naczelnik Wydz. KSP – odpowiedziała, że co roku przybywa ale nie wszyscy występują o środki. 
Przewodniczący Komisji P.Lis – pytał czy wystarczy środków? 
Naczelnik Wydz. KSP – odpowiedziała, że z punktu widzenia stowarzyszeń nie wystarczy.  
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję w  w/w punkcie i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 

2) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości – druk F, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski  
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Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji P.Lis – pytał dlaczego zapisano maksymalne stawki podatków? 
Sekretarz Miasta - motywował, że to propozycja Burmistrza do dyskusji na zwiększenie 

wydatków bieżących, na pokrycie deficytu oraz jako wkład własny na nowe inwestycje. 
Przewodniczący Komisji P.Lis – stwierdził, że należy szukać oszczędności.  
Przewodniczący Komisji Przemysław Lis – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję w  w/w 

punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie  w/w projektu uchwały głosując: 
za – 2, przeciw-2, wstrzymało się-1. 

 
 

3) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk G,  
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
A.Milczarek - pytał na co przeznaczone będą środki dla Zarządu Gospodarki Komunalnej 
i Mieszkaniowej? 
Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że m.in. na remont wiat przystankowych, pokrycie kosztów 

zarządu nieruchomością wspólną w budynkach wspólnot oraz na schronisko. 
Przewodniczący Komisji Przemysław Lis – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję w  w/w 

punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
4) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-2034 – 

druk H, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Przewodniczący Komisji P.Lis – pytał o zakres realizacji prac na boiskach? 
Sekretarz – odpowiedział, że na każdym orliku będzie nowa infrastruktura, dodatkowo w SP 

nr 3 powstanie siłownia plenerowa. Dofinansowanie z Ministerstwa Sportu w 50%. 
Przewodniczący Komisji Przemysław Lis – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję w  w/w 

punkcie i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
5) w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

Białogardu – druk J. 
 

Komisja nie omawiała w/w projektu uchwały, ani nie zgłosiła propozycji radnego do składu 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Białogardu. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 
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Ad 3  
W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.830 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Komisji 
 

         /-/   Przemysław  Lis 


